

TapTask - 即辦

隱私權政策與服務條款 | Privacy Policy & Terms of Use

最近更新日期: 2026年7月29日 | Last Updated: July 29, 2026

歡迎使用 TapTask - 即辦 (以下簡稱「本應用程式」)。我們非常重視您的個人隱私。本政策旨在說明本應用程式如何處理您的個人資料、權限及相關條款。

Welcome to TapTask ("the App"). We highly value your personal privacy. This policy explains how the App handles your personal data, permissions, and related terms.

一、資料收集與儲存 | Data Collection & Storage

1. 備忘錄與待辦事項資料 (Memo & Task Data):

本應用程式採用「本地儲存 (Local Storage)」架構。您輸入的所有記事、待辦事項及日期，均僅保存在您的個人手機設備中。我們(開發團隊)絕不會將您的私人記事傳送、備份或儲存至任何外部伺服器。

The App utilizes a local storage architecture. All notes, tasks, and dates you enter are stored exclusively on your personal mobile device. We (the development team) do not transmit, back up, or store your private notes on any external servers.

2. 廣告數據 (Advertising Data - Google AdMob):

本應用程式(免費版本)整合了 Google AdMob 廣告服務。Google 可能會收集匿名的設備識別碼(如 GAID 或 IDFA)，用於提供相關廣告。您可以透過手機系統設定限制廣告追蹤。

The free version of the App integrates Google AdMob services. Google may collect anonymous device identifiers (such as GAID or IDFA) to deliver relevant advertisements. You may restrict ad tracking via your mobile device settings.

3. 應用程式內購 (In-App Purchases):

當您購買「TapTask Pro 尊享版 (HK\$ 58)」時，所有的付款交易均由官方安全處理。我們不會收集或儲存您的任何信用卡或銀行資料。

When you purchase "TapTask Pro (HK\$ 58)", all payment transactions are handled securely by the official agency. We do not collect or store any of your credit card or banking details.

二、裝置權限使用說明 | Device Permissions Used

1. 通知權限 (Notification Permission):

僅用於在您設定的時間(預設每日 09:00 及 20:00)於手機本地觸發待辦事項提醒，不會用於傳送行銷推播。

Used solely to trigger local task reminders on your device at set times (defaulting to 09:00 AM and 20:00 PM daily). It is not used for promotional push notifications.

2. 日曆權限 (Calendar Access):

當您手動點擊「一鍵存入日曆」功能時，本應用程式才會請求存取您的手機官方日曆，用於新增事件。

The App requests access to your device's official calendar only when you manually tap the "Add to Calendar" feature to create an event.

三、資料保留與刪除 | Data Retention & Deletion

1. 已完成的待辦事項在勾選後，系統將於 30 天後自動自您手機本地清除。

Completed tasks will be automatically cleared from your local device storage 30 days after being checked off.

2. 您隨時可以手動刪除任何記事。若您卸載(刪除)本應用程式, 所有儲存在手機本地的數據將被一併永久刪除。

You may manually delete any note at any time. Uninstalling the App will permanently delete all data stored locally on your device.

四、服務條款與內購政策 | Terms of Use & Purchase Policy

1. TapTask Pro 尊享版為「一次性買斷 (HK\$ 58)」, 購買後即可永久享有去廣告、日曆同步及智能提醒等權限。

TapTask Pro is a one-time purchase (HK\$ 58). Once purchased, you permanently unlock ad removal, calendar synchronization, and smart reminders.

2. 內購項目之退款均依據官方退款政策辦理。您可以隨時點擊應用程式內的「恢復購買 (Restore Purchases)」按鈕恢復您的 Pro 權限。

Refunds for in-app purchases are handled according to the official policies of the official agency. You may tap "Restore Purchases" within the App at any time to restore your Pro status.

五、聯絡我們 | Contact Us

若您對本隱私權政策或應用程式有任何疑問, 歡迎透過以下方式聯絡我們:

If you have any questions regarding this Privacy Policy or the App, please contact us at:

電子郵件 (Email): admin@cloudicat.com